
Proti ukinitvi
proge 21

Smail Dautovič iz Belinke in
Anton Kolenc iz KS Nadgorica
Ježa sta vsak na svojem zboru
ogorčeno protestirala proti
morebitni ukinitvi avtobusne
proge številka 21 Bavarski
dvor-Beričevo Smail Dauto-
vič je med drugim dejal, da so
v februarskem Ijubljanskem
Dnevniku prebrali novico, da
Ijubljanski mestni potniški pro-
met razmišlja o ukinitvi te pro-
ge, vsaj od industrijske cone
na Črnučah naprej, češ da jim
ta proga prinaša izgubo in da
jo je pred leti izsilila bežigraj-
ska komunalna skupnost.

Delavci Belinke in ostalih
delovhih organizacij na tem

področju pa tudi krajani si želi-
jo, da ta proga ostane takšna,
kot je. Lahko bi morebiti 'e ne-
koliko zmanjšali število voženj
med osmo in trinajsto uro, kot
je dejal delegat na zboru zdru-
ženega dela. Anton Kolenc pa
je opozoril na veliko število šo-
larjev, ki jim je šele avtobus
omogočil varno pot v šolo in
nazaj. (Stališča prizadetih kra-
jevnih skupnosti objavljamo
na 5. strani).

Janez Železnik iz KS Beži-
grad I je spraševal, odkod za-
misli in pobude, da bi v Tivoliju
zgradili Kompasov hotel. Tivoli
je namreč, kot je dejal delegat,
z odlokom zaščiteno področje.


